
PROTOKOL Nr III/2002
z Sesji Rady Gminy Zbuczyn Poduchowny

z dnia 30 grudnia 2002r.

Stan radnych - l5
Obecnych na Sesji Rady Gminy - l4 radnych.

Nieobecny - Pan Waldemar Chromiirski.
-Lista obecnolci Rudnych stanowi zalqcznik nr I do protokolu.-

Obrady lll Zwyczajnej Sesji Rady Gminy w Zbuczynie Poduchownym
otworzyla Przewodniczqca Rady Gminy- Pani BoZena Nowifrska.
Powitala Radnych Rady Gminy, W6jta Gminy, Sekretarz i Skarbnik,
pracownik6w Urzqdu Gminy, Sohys6w oraz osoby zaproszone i przybyle na
Sesjq.
Na podstawie listy obecno6ci stwierdzila, Ze na stan ustawowy 15 radnych
obecnych jest 14 radnych, co stanowi kworum, w tym skiadzie Rada Gminy
moZe podejmowai prawomocne ustawy.

-Lisla obecnoici Soltysriu' stanowi zalqcznik nr 2 do protokolu.-

1.d.2.

W tym punkcie zostaly zgloszone wnioski do proponowanego porzqdku
obrad:

l.Wniosek zgloszony przez Sekretarz Gminy :
Wprowadzenie zmiany w punkcie 8: podjqcie uchwaly w sprawle
przystqpienia do sporzqdzenia miej scowego planu zagospodarowania
przestrzennego czqici Gminy Zbuczyn Poduchowny, jako dwie uchwaly.

2. Wniosek zg)oszony przez P rzew o dniczqcq Rady Gminy :
wprowadzenie zmiany w punkcie 10, kt6ry otrzyma brzmienie:

,, Przedstawienie pisma Prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Warszawie w prawie rozpatrzenia skargi W6jta Gminy Zbuczyn
Poduchowny podnosz4cej zarzut nieprzestrzegania ustawy
o zam6wieniach publicznych przy udzielaniu zam6wiefr publicznych na
remonty dr6g gminnych w 2002 r. oraz podjqcie uchwaty w sprawie
powolania komisj i doraZnej. "

- Innych wniosk6w nie zgloszono.-

- Rada Gminy jednoglo6nie pnyjgla proponowany porz4dek obrad
z wprowadzonymi zmianami w nastqpujqcym brzmieniu:
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1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocno3ci obrad.
2.Wnioski do porz4dku obrad.
3.Sprawozdanie W6jta Gminy z dzialafipodjgtych pomiEdzy sesjami.
4.Podjpcie Uchwaty w sprawie wprowadzenia zmian w bud2ecie Gminy

Zbuczyn Poduchowny na 2002 rok.
5.Podjqcie uchwaty w sprawie okre6lenia wzor6w informacj i o przedmiotach
opodatkowania oraz deklaracji na podatek le6ny, rolny i od nieruchomoSci.

6.Podjqcie uchwaty w sprawie wyboru delegata do Zgromadzenia Og6lnego
Powiat6w i Gmin Nadbuzafskich.

T.Podjqcie uchwaly w sprawie ustalenia wysokoSci diet oraz zwrotu koszt6w
podr6zy sluzbowych radnych Rady Gminy.

S.Podjqcie uchwaty w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzenne go czpSc i gminy Zbuczyn Poduchowny'

Sa.Podjgcie uchwaly w sprawie przyst4pienia do sporzqdzenia miejscowego
planu zagospodarowania czq6ci gminy Zbtczyn Poduchowny.

g.Podjgcie uchwaty w sprawie przystqpienia do sporz4dzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego miejscowoS ci Zbuczyn Poduchowny.

lO.Przedstawienie pisma Prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej w
Warszawie w sprawie rozpatrzenia skargi W6jta Gminy Zbuczyn
Poduchowny podnoszqcej zarzut nieprzestrzegania ustawy o zam6wieniach
publicznych przy udzielaniu zam6wief.r na remonty dr6g gminnych w 2002r-
oraz podjgcie uchwaty w sprawie powolania komisji dotaLnel.

1 l.Przyjgcie protokolu zll Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zbuczyn
Poduchowny z dnia6 grudnia 2002 r.

12.Zapytania i wolne wnioski.
l3.Zamkniecie obrad.

A d . 3 .

W tym punkcie porzqdku obrad W6jt Gminy- Pan Roman Prochenka
przedstawil sprawozdanie z dzialaf podjEtych pomigdzy sesjami.
- sprawozdanie slanowi zalqcznik nr 3 do protokolu-

Ad.4.

W tym punkcie porz4dku obrad Skarbnik Gminy- Pani Zofia Kr6likowska
zwr6cila siq z proSbqo przyjqcie i wprowadzenie zmiany w przedlozonym
projekcie uchwaty w sprawie wprowadzenia zmian w budzecie Gminy
Zbuczyn Poduchowny na 2002 rok.
Poinfbrmowala,2e w dniu dzisiejszym wptynqla kwota 47 810,- zl.- dotacja
z UKFIS-u, kt6r4naleZy wprowadzi6 do budzetu 2002 r.
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W zwiqzku zlymw przedlo2onym projekcie uchwaly naleZy wprowadzii
nastEpujqce zmiany:
1/ w $ l naleZy wstawii kwotg 248 160, zl

Dzial801- 247 810,- zl
Rozdz.80l10 -  247 810.-  z l

$ 629 - Srodki z innych 2r6del - 47 810,- zl
2 l w \ 2

Dzial 801 - 147 810,- zl
3l w zalqczniku inwestycyjnym

- punkt 13 - Rozbudowa Gimnazjum w Zbuczynie
w rubryce 7 - N,qczne naklady w zlotych - 801 9 I 6,- zl
w rubryce 9 - dotacje na zadania wlasne - 200 000,- zl
w rubryce 1l - inne Srodki - 152 829,- zl
w rubryce 12-razem (8+9+10+11) - 801 916,- zl.

- na ostatniej stronie zal4cznika:
Og6lem 2002,2003:
Rubryka 7- 2 992 272,- zl

8 - 2 044 443,- zl
9 - 200 000,- z1
ll - 472 829,- zl
12 -  2  717 272,-  z l
l3 - 275 000,-zl

-Radni nie wnieSli uwag do przedstawionej propozycj i wprowadzenia zmian
w przedlo2onym projekcie uchwaly.
-Za podjqciem uchwaly w sprawie wprowadzenia zmian w budzecie Gminy
Zbuczyn Poduchowny na2002 rok z wprowadzon4 dodatkowo zmianq
zwigkszenia planu dochod6w budzetu o kwotq 47 810,- zl glosowali wszyscy
radni.
-Przewodniczqca Rady Gminy stwierdzila,2e ughw4lg w sprpwig wprowadzenia
zmian w budZecie Gminy Zbuczyn Poduchowny zo$lal4 ppdif,lsieqnpglofnig,

-kserol<tpie projektu i uchwaly stanowiq zalqczniki nr I i 5 do protol<olu-

A d . 5 .

W tym punkcie porzqdku obrad pracownik Urzgdu Gminy - Pani Elzbieta
Trojanowska przedstawila informacje d,otyczqce projektu uchwaly w sprawie
okeSlenia wzor6w informacji o przedmiotach opodatkowania oraz deklaracji
na podatek leSny, rolny i od nieruchomo6ci.
Wyja5nila, 2e informacje obowi4zane s4 skladai osoby fizyczne, natomiast
deklaracj e - osoby prawne.
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-W nawiqzaniu do tego Pan Tomasz Radomyski zwr6cil uwagQ, 2e wzory s4
bardzo skomplikowane i przy wypeinianiu chyba bgdzie potrzebna pomoc

pracownik6w Urzgdu Gminy.
-W odpowiedzi na to Pani Trojanowska stwierdzila, ze nie bgdzie 2adnego
problemu. je6li ktoS z podatnikow zwroci siq o pomoc. na pewno pracownicy
pomogq w wypelnianiu informacj i.
-Nastgpnie glos zabrala Sekretarz Gminy i dodala, ze dotychczas deklaracje
skladaty osoby prawne.
Zmiana ustawy o podatku rolnym oraz o podatkach i oplatach lokalnych
wprowadzila obowiqzek skladania informacj i przez osoby frzyczne -

informacj e bEdq sklada6 r6wniez rolnicy, wla$ciciele las6w.
Sekretarz stwierdzila, 2e pracownicy bqd4 udzielai pomocy w wypelnianiu
informacii.
Na zakoiczenie dodala, 2e powinno to byi wykonane do korica 2003 roku.
-W nawi4zaniu do tego Sohys wsi Groch6wka zapytal, czy nie moZna byloby
takzorganizowai, ze pracownicy przyje2d2aliby do poszczeg6lnych wsi ?

-W odpowiedzi nato Sekretarz wyjaSnila, 2e nie ma takiej mo2liwoSci, gdyz
wszelkie dane, pelna dokumentacja jest w Urzgdzie Gminy, bez tego nie da siq
wypelnii druk6w.
-W dalszej czgrici Przewodnicz4ca Rady Gminy zwr6cila siq do Soltys6w
z proSbq o przekazanie informacji rolnikom i wlaScicielom las6w w tej sprawie.
-W nawi4zaniu do tego Pan J6zef Chromiriski - Sottys wsi Zdany zapytal, czy
wynika z tego, 2e rolnicy majqzglasza( sig do Urzgdu Gminy ?
-Przewodnicz4ca Rady stwierdzila, 2e z pewnosciq zostan4 rozeslane informacje
do poszczeg6lnych wsi.
Nastppnie Przewodniczqca Rady odczytala projekt uchwaly w sprawie
okre6lenia wzor6w informacj i o przedmiotach opodatkowania oraz deklaracji
na podatek le6ny, rolny i od nieruchomoSci.
-Radni nie zglosili pytafr i uwag do przedloZonego projektu uchwaty-
-Za podjEciem uchwaty glosowalo 14 radnych.
-Przewodnicz4ca Rady stwierdzila, 2e zgodnie z wynikiem glosowania uchwala
zostala podj qta jednogloSnie.

-kserokopiu projektu uchwuly slanowi zalqcznik nr 6 do protokolu-

Ad. 6.

W tym punkcie porzqdku obrad Przewodniczqca Rady Gminy przedstawila
projekt uchwaty w sprawie wyboru delegata do Zgromadzenia Og6lnego
Powiat6w i Gmin Nadbuzafiskich.

-Radni nie zglosili pytari i uwag do projektu uchwaty.-
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Rada Gminy w obecno6ci l4 radnych jednogloSnie podjqla uchwalq w sprawie
w sprawie wyboru delegata do Zgromadzenia Og6lnego Powiat6w i Gmin
NadbuZarisk ich zgodnie z przedlozonym proj ektem.
-l<serokopia projektu stanowi zalqcznik nr 7 do prolokolu-

- O godz.l4 00 zostala zarzqdzona przerwa w obradach.-
- Wznowienie obrad o sodz.l4" -

A d . 7 .

W tym punkcie porzqdku obrad Przewodnicz4ca Rady Gminy przedstawila
projekt uchwaly w sprawie ustalenia wysokoSci diet oraz zwrotu koszt6w
podr62y sluzbowych dla radnych Rady Gminy.
Po informowal a,, 2e przepisy ustawy nakladai q obow i4zek r6Znicowania
wysoko5ci diet dla radnych bgdqcych przewodniczqcymi komisji.
Przewodnicz4ca Rady zwr6cila siq z pro:ib4 o zglaszanie propozycji wysokoSci
diet dla radnych.
-W nawi4zaniu do sprawy glos zabrala Pani Krystyna Tch6rzewska
i poinformowala, 2e jako Przewodniczqca Komisji Bud2etowej zroblla
rozpoznanie w tym zakresie i propozycje, kt6re chce zglosii nie bgd4
r62nily sig od wysokoSci diet w innych gminach.
Poinformowala,2e zgodnie z rozeznaniem wszqdzie diety radnych s4
w wysoko6ci 100,- zl.
Pani Tch6rzewska dodala, 2e nale?y wziq6 pod uwagQ, 2e znaczna czgS(
radnych pracuje zawodowo,, bardzo czqsto trzeba wziq1 dzieri wolny aby
uczestniczyi w sesji.
Nastppnie Pani Tch6rzewska podala propozycje ustalenia diet dla radnych:
l.Dieta przysluguj4ca radnemu zaudzial w obradach Sesji, posiedzeniach

statych i doraZnych komisji w wysokoici 100,- zlza 1 posiedzenie;
2.Dieta przysluguj 4ca radnemu bqd4cemu przewodnicz4cym ko mi si i

w wysokoSci 120,- zl za jedno posiedzenie Komisji, kt6rej przewodniczy;
3.Dieta zryczahowana dla Przewodniczqcego Rady Gminy

w wysokoici 900r zl miesiecznie.
Pani Tch6rzewska wyjaSnila, 2e Przewodniczqcy Rady Gminy nie otrzymuje
Zadnych innych gaZy, np.za wyjazdy wlasnym samochodem w sprawach
slu2bowych, wykorzystywanie swego telefonu w celach slu2bowych, zaudzial
w posiedzeniach komisji.

-W nawi4zaniu do sprawy Przewodnicz4ca Rady Gminy poinformowala, ze
diety dla radnych w wysokoSci 50,00 zl uchwalone w 1997 r. nie byly
podwyZszane, a Przewodniczqcy Rady otrzymywal dietq zryczahowanq
w wvsokoSci 550-- zl.
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- Radni nie zglosili innych propozycji ustalenia wysoko$ci diet.-
-Przewodnicz4ca Rady Gminy odczytala projekt uchwaly w sprawie ustalenia
wysokoSci diet oraz zwrotu koszt6w podr62y slu2bowych radnych Rady Gminy
zgodnie ze zgloszonq propozycjq.

- Za podjgciem uchwaty w przedstawionej wersji glosowalo 12 radnych, dw6ch
radnych wstrzymalo sig od glosu.

-Przewodnicz4ca Rady stwierdzila, 2e uchwala w sprawie ustalenia wysokoSci
diet oraz zwrotu koszt6w podr6zy shzbowych radnych Rady Gminy zostala
podjqta.

-kserokopie proj ektu i uchwaly stunowiq zalqczniki nr 8 i 9 -

A d . 8 .

W tym punkcie porz4dku obrad glos zabrala Sekretarz Gminy - Pani Maria
Konstariczuk i poinformowala,2e w trakcie opracowywania planu
zagospodarowania przestrzennego mieszkaficy majq prawo wnoszenia zarzut6w
i protest6w.
W przypadkudo wniesienia nawet jednego protestu, doszloby do zablokowania
caloSci prac. W zwiqzkuztymzostaly przygotowane 2 projekty uchwal w
sprawie przystqpienia do sporz4dzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego czqfci gminy Zbuczyn Poduchowny, w kt6rych s4wymienione
wsie.
Sekretarz dodala, 2e procedura opracowania planu zagospodarowania
przestrzennego jest bardzo kosztowna.
Poinformowala,, 2e zgodnie z przepisami ustawy stare plany tracq waZnoSi, ale
w przypadku podjgcia uchwaly o przyst4pieniu do opracowania planu, wazno36
plan6w przedlu2a sig na 2003 rok.
Na zakoriczenie Sekretarz dodala, ze gdyby plany utracily wa2noSi nie moZna
byloby wyda6 Zadnej decyzji o pozwoleniu na budowg, ludzie musieliby
kaZdorazowo na wlasny koszt opracowywac zmiany w planie.
-W nawiqzaniu do sprawy W6jt Gminy wyjaSnil, 2e te plany mo2na bylo
opracowywai etapami wcze5niej, w poprzedniej kadencji.
Obecnie trzebabgdzie na to wydai ok.4 - 5 mld. starych zlotych.
W6jt dodal, ze jeSli plany nie bqd4 opracowane w ciqgu roku nie bgdzie moZna
wydai pozwolenia na budowg, nie podpisze ladnej decyzji o warunkach
zabudowy.
W6jt nadmienil,,2e w projekcie budZetu na 2003 rok opracowanymprzez
Zarzqd Gminy l5 listopada 2002 r. nie ma zaplanowanych Srodk6w na ten cel.
Ponadto w dziale Transport Zarzqd Gminy uwzglqdnil 20 000,- zl, co wystarczy
mo2e na odSnieZanie, a sq zobowiqzania do zaplacenia, gmina jest zadluhona.



-  t -

W6jt stwierdzil, ze bQdq bardzo duirc problemy, trzebabgdzie znale2(, pieni4dze
na zabezpieczenie tych wydatk6w.
-Natomiast Przewodniczqca Rady Gminy zwr6cila uwagg, 2e zgodnie z tym, co
bylo przedstawione w sprawozdaniu, Pan W6jt robi zabiegi, podejmuje
dzialania aby pozyska6 pieniqdze spoza bud2etu, azadlu2enie gminy niejest a2
tak duze, ok.l l0 000,- zl.

-W odpowiedzi na to W6jt stwierdzil, ze m6wi o realnym zadh:zeniu
- 135 000,- zlzawykonane odcinki dr6g, a w projekcie budzetu na 2003 r. w

dziale Transport jest zaplanowane 20 000,- zl.
W6jtzapytal, sk4d wzi46 r62nic7?

-W dalszej czgSci Przewo dniczqca Rady Gminy odczy4ala projekt uchwaly w
sprawie przystqpienia do sporzqdzania miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego czgSci gminy Zbuczyn Poduchowny /wsie: Wes6lka, Sobicze,
Groch6wka, Tgczki' Krzesk - Kr6lowa Niwa, Izdebki - KoSmidry,
lzdebki - Kosny, Izdebki - Blazeje,lzdebki -Wqsy, Kwasy, Modrzew,
Tch6rzew. Tch6rzew- Plewki/.
-Radni nie zglosili pytafi i uwag do przedstawionego projektu uchwaty.-
-Za podjpciem uchwaly zgodnie z przedloionym projektem glosowalo
14 radnych.

-Przewodniczqca Rady Gminy stwierdzila, 2e uchwala zostala podjgta
jednogloSnie.
- kserokopiu projeklu uchwuly slanowi zalqcznik nr l0-

Ad. 8 a.

W tym punkcie porzqdku obrad Rada w obecno6ci l4 radnychjednoglo5nie
podjgla uchwalE w sprawie przystqpienia do sporz4dzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego czgSci gminy Zbuczyn Poduchowny
/wsie: Pogon6w, Karcze' tr-gcznowola, Grodzisk, Smolanka, Dziewule,
Janusz6wka, R6wce, Jasionka, Borki - Kosy, Chromna,Zdany, Borki - Wyrki,
I-ugi - REtki, tr-ugi Wielkie, Lipiny, Tarcze, CielemEc, Choja, Czuryty, Olqdy,
Lucyn6w, Bz6w, Rzqlewl zgodnie z przedlo2onym projektem.
- kseroktpia projektu uchwaly stanowi zalqcznik I I -

A d . 9 .

W tym punkcie porz4dku obrad Rada Gminy w obecnoSci 14 radnych
jednogloSnie podjgla uchwalQ w sprawie przyst4pienia do sporz4dzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowoSci Zbuczyn
Poduchowny zgodnie z przedlo2onym projektem.
-kserokopia projektu uchwaly stanowi zalqcznik nr l2-
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Ad.  10.

W tym punkcie porz4dku obrad Przewodniczqca Rady Gminy odczytala
pismo Prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie
rozpatrzenia skargi W6jta Gminy Zblczyn Poduchowny podnoszqcej zarzut
nieprzestrzegania ustawy o zam6wieniach publicznych przy udzielaniu
zam6wieri na remonty dr6g gminnych w 2002 r.
-l<serokopia pisma stunou,i zalqcznik nr I 3-
Przewodniczqca Rady poinformowala,2e zgodnie z pismem Prezesa RIO
w kt6rym wymieniony j est art.229 kodeksu postQpowania administracyjnego
organem uprawnionym do rozpatrzenia skargi jest komisja rewizyjna.
W zwiqzku z tym, 2e w skladzie Komisji Rewizyjnej jest czlonek Zarzqdu
Gminy poprzedniej kadencji, kt6ry podpisywal umowy na wykonanie odcink6w
dr6g, zostal przygotowany projekt uchwaty o powolaniu komisji doraZnej.
-W nawi4zaniu do sprawy W6jt Gminy stwierdzil, 2e dziwi sig opinii RIO' ze to
jest skarga.
W6jt wyjaSnil, 2e zwr6cil sig z proSbq o zarzqdzenie kontroli, nie jest to skarga.
Nastqpnie W6jt zacytowal treS6 zapis6w art. 133 ust. 1 i 2. ustawy o finansach
publicznych:
133. l. CzynnoSci prawnych polegajqcych na zaciqganiu kredy6w
i poZyczek oraz udzielaniu poLy czek, porqczeri i gwara ncj i oraz emisj i
papier6w warto5ciowych dokonuj4 dwaj czlonkowie zarzqdu wskazani w
uchwafe przez zarzqd,. Dla waZnoSci tych czynno3ci konieczna jest
kontrasygnata skarbnika jednostki samorz4du terytorialnego.

3.Skarbnik, kt6ry odm6wi kontrasygnaty, dokonuje jej na pisemne
polecenie przewodniczqc ego zarzqdu jednostki samorz4du terytorialnego,
z wyj4tkiem przypadku , gdy dokonanie polecenia stanowiloby przestQpstwo
albo wykroczenie; w takim przypadku powiadamia o tym organ stanowiqcy i
regionaln4 izbg obrachunkow4."
W6jt stwierdzil,2e otrzymal zawiadomienie od Skarbnika, Ze dw6ch czlonk6w
Zarzqdu bez pieniEdzy w dziale zaci4gnEli zobowiqzania.
Na umowach nie ma kontrasygnaty Skarbnika.
Umowy trafity do Pani Skarbnik 21 listopada 2002 r.
Termin platnoSci minql, a jeSli nale2noSci nie zostanqzaplacone, wykonawca
naliczy odsetki karne.
W6jt poinformowal, 2e zgodnie z ar1.l38 ust. I pkt 2, 7 i 12 nast4pilo
naruszenie dyscypliny finans6w publicznych:
,, ...2) przekoczenie zakresu upowaznienia do dokonywania wydatk6w ze

Srodk6w publicznych,
3) przekroczenie zakresu upowa2nienia do zaciqgnigcia zobowiqzah

obci42ajqcych budZet,
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l2) naruszenie zasady, formy lub trybu postgpowania przy udzielaniu
zam6wienia publicznego,, ustalonych ustaw4 o kt6rej mowa w art.28
ust.4."

W6jt wyja5nil' ze jeSli nie zawiadomilby Regionalnej Izby Obrachunkowej,
oznaczaloby to, 2e bierze na siebie pelnq odpowiedzialnoS6.

-W nawiqzaniu do tego Przewodnicz4ca Rady stwierdzila, 2e wie,ze Pan W6jt
wyslal pismo zawiadamiaj4ce o ujawnieniu naruszenia dyscypliny finans6w
publicznych.
Przewodnicz4ca Rady zwr6cila uwagQ, 2e zgodnie z przeslanym do Rady
Gminy pismem Prezesa RIO, Komisja ma siE zajqi rozpatrzeniem zara)tv
nieprzestrzegania ustawy o zam6wieniach publicznych przy udzielaniu
zam6wieri na remonty dr6g gminnych w 2002 r.
Przewodnicz4ca wyjaSnila, ze RIO po otrzymaniu zawiadomienia o
ujawnionym naruszeniu dyscypliny finans6w publicznych, zajmie siq
tq sprawq.
Ponadto, jeSli Komisja powolana przez Radg Gminy stwierdzi, 2e s4
nieprawidlowoSci, ma obowi4zek powiadomii o tym RIO i Rzecznika
Dyscypliny Finans6w Publicznych.
Przewodniczqca podkreSlila,, 2e zgodnie z pismem,, Rada Gminy ma zaj4i sig
rozpatrzeniem zarzutu nieprzestrzegania ustawy o zam6wieniach publicznych
przy udzielaniu zam6wieri na remonty dr6g gminnych w 2002 r.

-W nawi4zaniu do tego W6jt stwierdzil, ze jest jedna ustawa, kt6ra reguluje te
sprawy - ustawa o finansach publicznych.
Poinformowal, 2e pisma do RIO i Rzecznika Dyscypliny Finans6w Publicznych
zlo2yljednego dnia.
W6jt podkreSlil, 2e wskazuje winnych' nie skar2y, prosi o skontrolowanie
w zakresie udzielania zam6wieri publicznych i zgodno$ci z prawem.
-Natomiast Przewodnicz4ca Rady Gminy zwr6cila uwagQ, 2e pismo
zostalo przeslane do Rady Gminy. W pi5mie jest konkretny zapis, Rada Gminy
ma zajq( sig rozpatrzeniem zarzutu nieprzestrzegania ustawy o zam6wieniach
publicznych przy udzielaniu zam6wieri na remonty dr6g gminnych.
-NastEpnie glos zabral Pan Henryk Radzikowski i zwr6cil uwagQ, ze Pan W6jt
zupelnie niepotrzebnie zrobil zamieszanie w tej sprawie.
Stwierdzil, 2e nie doszlo do zlamania przepis6w prawa. Umowy zostaly
podpisane,, ale pieniqdze nie byty wydatkowane.
Pan Radzikowski poinformowal,2e w latach ubiegtych bylo to praktykowane,
bylo ustalone z wykonawcq Ze platnorii bgdzie z budzetu przyszlego roku.
-W nawi4zaniu do tego W6jt Gminy stwierdzil, 2e skoro bylo tak ustalone
z wykonawc4 powinny byd zaplanowane pieni4dze na ten cel w projekcie
budzetu na 2003 rok.
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W6jt zwr6cil uwagQ, 2e w projekcie budzetu na 2003 rok, kt6ry byl
przygotowany przez Zarzqd Gminy 15 listopada 2002 r. w planie wydatk6w
w dziale Transport jest ujgta kwota 20 000,- 21.
W6jt zapyal, dlaczego nie zostalo zaplanowane tyle, na ile bylo zaciqgniqte
zobowi4zanie?
-Po tych wypowiedziach Przewodnicz4ca Rady stwierdzila, ze zawsze
brakowalo pienigdzy na drogi, wiedzq o tym dobrze radni poprzedniej kadencj i
i sohysi. Rada Gminy przechodzila z ,,,,baga2em zadlu2enia" na nastgpny rok.
Nastqpnie Przewodnicz4ca odczytala projekt uchwaiy w sprawie powolania
komisji doralnq.
-W nawiqzaniu do odczytanego projektu uchwaly W6jt Gminy zwr6crl uwage,
2e Przewodnicz4ca Rady Gminy powinna odczy4a( calo5i zapisu $ 2.
-W odpowiedzi na to Przewodnicz4ca Rady stwierdzila, 2e skarga wplyngla do
Rady Gminy, dotyczy zarzutu nieprzestrzegania ustawy o zam6wieniach
pubficznych, to ma byi przedmiotem dzialania komisji.
-NastEpnie glos zabral Pan Adam Cisak i zwr6cil uwagQ, ze je6li Pani
Przewodniczqca Rady otrzymala projekt uchwaly powinna podda6 pod
glosowanie sk lad komisji.
To, co komisja stwierdzi bgdzie przedstawione Radzie Gminy.
Nawi4zujEc do wypowiedzi Przewodnicz4cej, Pan Cisak stwierdzil:
,, w poprzednich kadencjach przechodziliSmy z balastem r62nym, ale cala Rada

byla o tym powiadomiona".
-W odpowiedzi na to Przewodniczqca Rady Gminy zwr6cila uwagQ, ze w $ 2
projektu uchwaly jest dodane zd,anie rozszerzajqce zakres dzialania komisj i
o sprawQ nieprzestrzegania uchwalonego planu finansowego wydatk6w w
zakresie przeprowadzenia remont6w dr6g gminnych w 2002 r.
Przewodnicz4ca Rady wyjaSnila,, 2e sprawq dotyczqcq naruszenia dyscypliny
budzetowej zajmie sig Rzecznik Dyscypliny Finans6w Publicznych.
-W nawiqzaniu do tego W6jt Gminy stwierdzil, 2e komisja kontroluj4c tryb
zam6wiei publicznych bqdziejednocze5nie bada6 plan finansowy, gdyz chodzi
o te same faktury, o te same wydatki, nie mozna tego oddzielad.
-Nastgpnie glos zabral Pan Slawomir G6rka i zwrocil uwagQ, 2e Przewodniczqca
Rady odczytala inn4tre56 $ 2 niZ zapis w projekcie uchwaly, kt6ry otrzymali
radni.
-W odpowiedzi nato Przewodnicz4ca Rady Gminy wyjaSnila, 2e Pan W6jt
wyslal pismo do Rzecznika Dyscypliny Finans6w Publicznych, kt6ry zajmie sig
zbadaniem sprawy, natomiast Komisja powinna zalq1 siq rozpatrzeniem
zarzutu, kt6ry jest wymieniony w pi5mie przeslanym przez Prezesa RIO w
Warszawie. Dodala, 2e skarga, kt6ra wptynqla do Rady Gminy nie dotyczy
naruszenia dyscypliny bud2etowej.
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-W dalszej czQSci Pan J6zefGruda zwr6cil siq z pro6b4 o poddanie pod
glosowanie proj ektu uchwaty.
-Przewodniczqca Rady zarzqdzila glosowanie w sprawie powolania komisji
dora2nej w skladzie osobowym:
l.Gruda J6zef
2.Grochowski Leon
3.G6rka Slawomir
4.Marczak Marek
5.Tch6rzewska Krystyna
6.Wierzejski Marek

-Rada Gminy w obecnoSci l4 radnychjednogloSnie przyjqla proponowany sklad
osobowy komisj i doraznej.

-Nastgpnie Przewodnicz4ca Rady odczytalatreSi zapisu $ 2 projektu uchwaiy
i zarzqdzila glosowanie w sprawie podjgcia uchwaly w sprawie powolania
komisj i doraZnej.
-Rada Gminy w obecnorici 14 radnych, przy 12 glosach "za"

i 2 ,,wstrzymujqcych sig" podjqla uchwalg w sprawie powolania komisji
doralnej zgodnie z przedlo2onym projektem.

-kserokopia projektu uc:hwaly stanowi zalqcznik nr I I
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W tym punkcie porz4dku obrad Rada Gminy jednogloSnie przyjgta Protokol
zll Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zbuczyn Poduchowny z dnia 6 grudnia 2002 r.

Ad.  12.

W tym punkcie porz4dku obrad jako pierwszy glos zabral Pan J6zefGruda
i zwr6cil sig jako radny i przedstawiciel soltys6w z wnioskiem aby Rada Gminy
na pocz4tku przyszlego roku zajgla siq spraw4 podwy2szenia prowizji dla
sohys6w.
-W dalszej czE6ci glos zabral Pan J6zefChromifiski - Sohys wsi Zdany
i nawiqzujqc do sprawy oznakowania przy drodze krajowej, stwierdzil, 2e jest
zaskoczony tym, co Pan W6jt zrobil, tak szybko, pomimo trudnoSci.
Pan Chromiriski dodal, 2e Pan W6jt obiecal, 2e bgdzie dbal o bezpieczeistwo
mieszkafic6w gminy i w szybkim czasie zacz$ to realizowa6,, s4 efekty:
,, niemo2liwe stalo sig moZliwe".
Na zakofrczenie Pan Chromirlski zwr6cil siq z proSbq do Przewodniczqcej Rady
Gminy aby Panu W6jtowi pomogla, a jeSli pom6c nie chce, aby nie
orzeszkadzala.
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-W nawiqzaniu do sprawy W6jt Gminy dodal, ze w dniu 23 grudnia br.
w zwi4zku z interwencjq w sprawie zweryfikowania prawidlowo5ci
przebudowy i oznakowania drogi nr 2 na odcinku Chromna - Lugi Golacze,
w zwiqzku z nowo wybudowanq stacj4 paliw, wptynElo pismo z Generalnej
Dyrekcji Dr6g Krajowych i Autostrad o zwolaniu w trybie natychmiastowym
komisji w tej sprawie, w celu dokonania wizji lokalnej w terenie.
-W dalszej czg5ci tego punktu glos zabral mieszkaniec wsiZbuczyn
i poinformowal, 2e od miesi4ca lutego nie ma odpowiedzi na pismo, kt6re bylo
zlo2one w Urzgdzie Gminy w sprawie zalo2enia 2 lamp oSwietlenia ulicznego
na ul. Starowiejskiej na zakrgcie /na odcinku ul. Starowiejskiej w kierunku wsi
Jasionka/.
-W odpowiedzi nato W6jt Gminy przypomnial, 2e pelni funkcjq od dnia
l9 listopada 2002 r., nie moze wigc udzielid odpowiedzi w tej sprawie.
Zostanie to sprawdzone i wyja6nione.
Jest to droga powiatowa, Urz4d Gminy powinien przesla6 pismo
do Powiatu, ale niezale2nie od tego, mieszkaricy powinni otrzyma( odpowiedZ
z informacj4 gdzie sprawa zostala przekazana.
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Wobec zrealizowania uchwalonego porz4dku obrad Przewodniczqca Rady
Gminy o godz.15a0 dokonala zamknigcia obrad III Zwyczalnej Sesji Rady
Gminy Zbuczyn Poduchowny.

Na III Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zbuczyn Poduchowny zostaly podjqte
nastQpuj4ce uchwaly:

1. Uchwala Nr 11111412002 Rady Gminy Zbuczyn Poduchowny
w sprawie wprowadzenia zmian w budZecie Gminy Zbuczyn Poduchowny
na2002 rok.

2. Uchwala Nr lllll5l2002 Rady Gminy Zbuczyn Poduchowny
w sprawie okre6lenia wzor6w informacj i o przedmiotach opodatkowania oraz
deklaracji na podatek leSny, rolny i od nieruchomoSci.

3. Uchwala Nr III/16/2002 Rady Gminy Zbuczyn Poduchowny
w sprawie wyboru delegata do Zgromadzenia Og6lnego Powiat6w i Gmin
Nadbuzariskich.

4. Uchwala Nrllll1712002 Rady Gminy Zbuczyn Poduchowny
w sprawie ustalenia wysoko6ci diet onz zwrotu koszt6w podr62y slu2bowych
radnych Rady Gminy.



tb

-  l J  -

5. Uchwala Nr IIV18/2002 Rady Gminy Zbuczyn Poduchowny
w sprawie przyst4pienia do sporzqdzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzorrrego czgdci gminy Zbuczyn Poduchowny.

6. Uchwala Nr IIV19/2002 Rady Gminy Zbuc4m Poduchowny
w sprawie przyst4lrienia do sporz4dzenia miejscowego planu

7. Uchwala Nr IIV20I2002 Rady Gminy Zbuczyn Poduchowny
w sprawie przystqpienia do sporz4dzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miej scowo5ci Zbuc4,l Poduchowny.

8. Uchwala Nr IIV2ll2002 Rady Gminy Zbuczyn Poduchowny
w sprawie powolania komisji doraznej.

"'/ Na tym protok6l zakoriczono i podpisano.

Protokolowala Przewodniczqca Rady Gminy

, il,[r. do"ii*.--
/MiroHari,a Czamota/ BoZena Nowiriska


